
 

                        ZAPISNIK S 7. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA ODRŽANE 

        dana 26.11.2021. godine s početkom u 13,00  sati u prostoriji  školske knjižnice. 

Na sjednici prisutni:    Nevenka Pokos, Silvana Mrazović, Sonja Pavlić ,Mladen Delić I  

Sandra Tomljenović 

Odsutni: 

Ostali prisutni: Gordana Fileš, ravnateljica i Jasminka Šimunec, zapisničar 

Sjednicu Školskog odbora otvorila je ravnateljica  i pozdravila sve prisutne. Nakon što je 

utvrđena natpolovična većina  predložen je  sljedeći 

Dnevni red sjednice: 

1. Usvajanje zapisnika sa sjednice održane 30.9.2021. 

2. Verifikacija novog člana Školskog odbora 

3. Radni odnosi 

4. Protokol o postupanju u slučaju nasilja u školi 

5. Ugovori o najmu dvorane 

6.Razno 

Dnevni red je usvojen. 

Tijek sjednice po točkama dnevnog reda: 

Ad.1.) Predsjednica  je  pročitala je zapisnik sa sjednice  Školskog odbora održane 30.9.2021. , te 

je zapisnik jednoglasno prihvaćen. 

A2.) Ravnateljica  škole  je  informirala članove Školskog odbora o prispijeću Zaključka o imenovanju  

člana u Školski odbor KLASA: 602-21/21-01/1680, URBROJ:251-93-02-21 kojim je kao član od strane 

Grada  imenovana Sandra   Tomljenović. Školski odbor verificirao je gđu. Sandru Tomljenović  kao 

člana Školskog odbora , nakon čega se gđa Sandra Tomljenović ukratko predstavila. 

 

 Ad.3.)Ravnateljica je zatražila auglasnost za zasnivanje radnog odnosa s učiteljicom Njemačkog  jezika 

Margaretom  Došlić I Borisom Validžićem domarom škole na neodređeno puno radno  vrijeme. Članovi 

Školskog odbora dali su suglasnosti, te ravnateljica donosi odluku o zasnivanju  radnog odnosa na 

neodređeno puno radno vrijeme s učiteljicom Njemačkog jezika  Margaretom Došlić od 26.11. 2021  ,. 

Borisom Validžićem, domarom  na neodređeno puno radno vrijeme počev od 26.11.2021. 



Ad,.4.) Ravnateljica  je upoznala članove Školskog odbora o Protokolu postupanja u slučaj nasilja u školi, 

te  Školski odbor jednoglasno donosi Protokol. 

Ad.5.) Ravnateljica je izvijestila članove Školskog odbora o dobivenoj suglasnosti za najam sportske 

dvorane s Nogometnim klubom HAŠK i učionice  MALIM ŠAHISTIMA. 

Ad.6.) Ravnateljica je izvijestila o odgovorima Gradskog ureda za obrazovanje na zamolbe za sanaciju 

podova i adaptaciju postojećeg sanitarnog čvora. Ravnateljica je upoznala članove Školskog odbora o 

internom postupanju u slučaju učenika pozitivnog na COVID_19 te o Pravilniku o kriterijima 

vrednovanja vladanja  učenika  OŠ Dobriše Cesarića. 

Završeno u 14,30 sati 

 

 

 

 


